     孔崇旭1                  吳芝瑩2           馮士丞3

     Chorng-Shiuh Koong        Chih-Ying Wu      Shr-Cheng Feng

1 國立台中教育大學資訊科學學系1

Department of Computer and Information Science National 
Taichung University
2 國立台中教育大學教育測驗統計研究所2

Graduate Institute of Educational Measurement and Statistics 

National Taichung University
3 國立台中教育大學數位內容科技學系3
Department of Digital Content and Technology 
National Taichung University

中文摘要：

互動式多媒體在教學上的應用是當前重要的教育趨勢，但是使用在評量上則較少被討論。本研究以「互動式多媒體測驗系統」(ITIS)評量國小五年級學童社會科的學習表現，探討互動式多媒體測驗與傳統紙筆測驗的差異、不同能力學生在不同測驗表現的差異，最後探討受試者對ITIS 的看法。我們由本研究得到幾項重要結果：1.學生在互動式測驗與紙筆測驗的表現相當。2.能力較低的學生，在互動式測驗可得到較佳的表現。3.使用過本系統的學生對於互動式測驗表示正向支持的態度。
關鍵詞：互動式多媒體、測驗、社會領域
Abstract:

Multimedia is often used in teaching but inassessments , however it seems to be a trend recently. The purpose of this study is trying to find the studying performance in social study of the 5th grade students in elementary schools. The result shows the comparability of interactive multimedia assessments and paper-and-pencil tests in different accomplishments of students and their opinions with ITIS (Interactive Test Item System). In this study, we find some important parts: 1) Students have similar performance in the interactive and paper-and-pencil assessments; 2) Students in low accomplishments get good grades in the interactive assessment, 3) Students have positive attitude in this system. 
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